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Bunta Levente beszédében kiemelte az itt elvégzett munkálat nehézségeit, hiszen az
elhelyezkedés miatt nem lehetett gépekkel megközelíteni a területet, így kézzel kellett mindent
elvégezni. Hozzátette, a szokásosnál több pénzt fektettek a projektbe, ám cserébe a minőség is
jobb – említésre méltóak a vízelvezető csatornák, melyek hasznosságát Feren
cz Csaba 
igazgató is igazolta, ugyanis a vasárnapi heves esőzések alatt jól teljesítettek: egy percig sem
állt meg a víz a pályán.

  

  

A 75.000 lej értékű létesítmény multifunkcionális: lehet itt kosarazni, focizni, teniszezni, vagy
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akár röplabdázni is. Bunta elmondta, egy feltétele volt a felújítás finanszírozásának: az
iskolának vállalnia kellett, hogy órák után, ellenőrzött körülmények között lehetőséget
biztosítson a tanulók, vagy akár a tanárok számára, hogy használhassák azt.

  

Ferencz Csaba igazgató megköszönte a polgármesternek és a tanácsnak, hogy támogatták a
renoválást. Elmondása szerint nem volt hiábavaló a befektetett pénzösszeg, hiszen véleménye
szerint maximálisan ki lesz használva a pálya. Megtudtuk, korábban megtörtént, hogy az iskola
sporttermén két osztálynak is osztoznia kellett, ugyanis egyszerre volt testnevelés órájuk – jó
idő esetén ez többet nem fordulhat elő.

  

  A tervek szerint télen sem fog üresen állni a terület, ugyanis egy műjégpályát próbálnak
kialakítani itt, amire régebben volt már példa, a polgármester is beszámolt korcsolyás
élményeiről.  
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